
 
 

         25 mei 2021 Hilversum, 

 

 

Schriftelijke vragen art. 41 over ondernemersvereniging Haven Vaart 

 

 

De Ondernemersvereniging HavenVaart heeft een reactie gestuurd op artikel 41 vragen van 

de PvdA over de Havenstraat/Vaartweg, en een naar aanleiding daarvan in de 

GooienEemlander gepubliceerd artikel. 

 

In die reactie verwijst de vereniging naar een plan van aanpak dat een aantal jaar geleden is 

opgesteld, maar dat 'in de prullenbak' verdween, omdat samenwerking met de gemeente stokte 

en er geen resultaten konden worden behaald. 

De vereniging wil nog steeds met dit plan verder om zo het gebied Havenstraat/Vaartweg te 

verbeteren. Zo hebben zij wensen op het gebied van verkeersveiligheid, openbare ruimte, 

mogelijkheden tot ondernemen en het organiseren van (kleinschalige) evenementen en op het 

gebied van communicatie. Het lijkt de SP verstandig dat de gemeente terug om tafel gaat met 

de ondernemers van de Havenvaart om dit alles nieuwe ruimte en energie te geven. 

Tegelijkertijd beseffen we dat er ook bijvoorbeeld belangen en wensen van omwonenden 

spelen. Die moeten natuurlijk ook gehoord worden. De SP adviseert het college om ook voor 

die ideeën aandacht te hebben.  

Wat de SP graag wil voorkomen is dat complete straten afgeschreven worden als zwakke 

en/of rotte plekken. Dit doet de ondernemers en mensen die daar te goedertrouw iets willen 

doen geen recht.  

 

De SP hoort graag: 

- of en wanneer het college met de vereniging om tafel gaat om dit plan van aanpak opnieuw 

te bespreken,  

- wanneer dit plan (eventueel aangepast na bespreking) bij de raad voor zal liggen ter 

bespreking.  

- hoe de buurt bij het plan van aanpak zal worden betrokken. 

 

 

Vriendelijke groet, 

Pierre van Rooden 

SP Hilversum 

 


